

公司背景 About Us

邦盟汇骏商务中心代理有限公司为邦盟汇骏集团之附属公司，是致力为客户提供搜寻环球服务式办公室、虚拟办公室、以及会议室的一个免费平台。

邦盟汇骏集团，专营企业财务及融资顾问，并为亚太区以至其他地区之企业及个人客户提供度身订造的企业顾问及其他商业服务，並包括一站式上市公司服务。

BMI Business Centre Services Ltd. is a subsidiary of BMI Group aims to provide a free platform for clients in search for Serviced Offices, Virtual Offices, and meeting rooms globally.

BMI Group specialized in business financing and consultants, providing tailor-made corporate consultation and financial services to individual clients and corporate including one stop IPO consultation services within and beyond the Asia Pacific Region.

BMI BUSINESS CENTRE SERVICES LTD
邦盟汇骏商务中心代理有限公司

A Member of BM Intelligence Group
邦盟汇骏集团成员

BMI BUSINESS CENTRE SERVICES LTD
邦盟汇骏商务中心代理有限公司
A Member of BM Intelligence Group
邦盟汇骏集团成员

33rd Floor, Shui On Centre,
6-8 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
香港湾仔港湾道6-8号瑞安中心33楼
Tel 电话: (852) 5395 5377
Fax 传真: (852) 2802 0331
Email 电邮: sales@bmi-bc.com
Website 网址: www.bmi-bc.com

<http://www.bmi-bc.com>

商务中心的好处 Why Business Centre Services

具成本效益 Cost Effective

服务式办公室可大大降低阁下占用办公空间的总成本。服务式办公室设有完善的网路接驳及办公设施，并无设立成本或成本低廉，亦不存在维护问题。

Serviced office offers you a significant reduction in that total cost of occupancy. The serviced office are fully furnished with internet access and office amenities, there is no or low set-up cost and no worry about maintenance.

灵活性 Flexibility

可应阁下需求而签订短期或长期租赁协议。租期可短至一个月，无需担忧如传统写字楼的3或5年租约。阁下还可扩大或缩小办公室的空间，甚至透过较短时间的提前通知即可迁至另一间办公室。

The tenancy agreement can be short or long depends on your need. It can be as short as one month, so no need to worry about 3 or 5 years lease in a traditional office building. You can also increase or decrease the size of the office or even relocate to another office with a short notice.

第三方专业人员 Third Party Professionals

所有其他管理程序均由中心内的专业人员处理，令租户可将所有时间专注于业务。阁下在自身的办公室自主办公，但可获得来自一支管理团队（而不是多个不同业务部门）的专业支援。

All other management processes are to be handled by professionals within the centre that allows tenant to spend all time on businesses. You run your own boss in your own office, but you get support from one management team instead of different business sectors.

便捷性 Convenience

我们设有专人接听阁下的电话，以排除所有的推销电话。阁下亦无需处理清洁、维护、所有的写字楼管理费及电费账单等相关事宜。

There are receptionists to answer your phone, to eliminate all these junk calls. You are also not required to deal with cleaning, maintenance, all these building management fees and electricity billings etc.



我们的服务 Our Services

BMIBCS旨在提供搜索有关环球服务式办公室、虚拟办公室，以及会议室的各种资讯、动态资源，以满足现时全球对办公室空间与日俱增的需求，并协助客户实现卓越的经营。我们提供的搜寻办公室空间的服务是完全免费的，而且该等服务不附带任何责任。

BMIBCS aims to provide a wide selection of information, dynamic resources on Serviced Offices, Virtual Offices, and meeting rooms globally to meet the increasing demand in worldwide office space today as well as to help you find your way to business excellence. And the services for the search of Serviced Office Spaces are absolutely free and with no obligations.

服务对象 Our Client

客户可以是一人小公司或跨国公司在某段时期内需要多个工作点但不予考虑标准物业租赁。

Client can be a small company with one person up to a multi-national company that may require lots of workstations for a certain period when a standard property lease cannot be taken into consideration.

bmi Virtual Office

虚拟办公室 一个全新概念

随处网络
香港、上海、深圳、新加坡.....

bmiVirtualOffice
提供一站式专业商业服务以满足阁下的需要。服务包括：

公司秘书
税务咨询
会计
商业评估
尽职调查
企业规划
翻译
办公室一般服务与行政支持

A new concept Virtual Office

NETWORK EVERYWHERE
HONG KONG, SHANGHAI, SHENZHEN,
SINGAPORE...

bmiVirtualOffice
offers one-stop professional business services to fulfill your business needs. Services including:

Company Secretarial
Tax Advisory
Accounting
Business Valuation
Due Diligence
Business Planning
Translation
Office Services & Administrative Supports

我们的使命 Our Missions

为阁下节省成本
We save your MONEY

为阁下节省精力
We save your EFFORT

为阁下节省时间
We save your TIME